

《单词百科:edible是什么意思?edible怎么发音?edible的解释和用法》

英语单词edible是什么意思?edible怎么读?edible怎么发音?简答网为您整理了edible的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



edible怎么读

edible的读音:[' ed ə bl]

edible的意思

1、adj.可以吃的，可食用的;

edible的相关词组

- 1、edible oil 食用油;食油;
- 2、edible amaranth 苋菜;
- 3、edible mushrooms 食用菌，食用蘑菇;

edible的近义词

- 1、**eatable** adj.可以吃的;
- 2、**harmless** adj.无害的, 不致伤的;没有受到损失或免于法律责任的;

edible的反义词

- 1、**inedible** adj.不能吃的, 不适合食用的;

edible的双语例句

- 1、Edible shoots mainly include bamboo shoot, asparagus, lettuce, rattan shoot and so on.

食用笋主要有竹笋、芦笋、莴笋、棕榈藤笋等,是一类营养价值非常高的天然保健食品.

- 2、Or edible some pungent foods, like ginger, pepper, Chinese prickly ash, pepper and so on.

或者食用一些辛辣的食品,如生姜,胡椒,花椒,辣椒等.

- 3、In 1998, Mexico Milpa ALta edible cactus was introduced to China by Agriculture Ministry.

1998年,农业部组织将墨西哥米邦塔食用仙人掌引进我国种植.

- 4、This kind of mushroom is edible, but that kind is not.

这种蘑菇吃得,那种吃不得.

- 5、Peel off the blackened skin, flatten the pepper out and trim it into edible pieces.

把发黑的皮削掉,把甜椒压扁,切成可以入口的小块。

- 6、As quality edible pigments, Monascus pigments have been widely applied in the food industry.

红曲色素作为一种天然优质食用色素.

- 7、North American hickory having loose gray shaggy bark and edible nuts.

北美山胡桃树,有蓬松的灰色的表面粗糙的树皮和可食用的果儿.

8、The food at the hotel was barely edible.

这家旅馆的食物简直不能入口。

9、Rape oil occupies the 50 % above of oil of countrywide edible vegetable.

菜油占全国食用植物油的50%以上.

10、Edible wild herbs kept us from dying of starvation.

我们靠着野菜才没被饿死.

11、This presumption, edible oil in the detection of plasticizers, mainly stems from its plastic container meters.

由此推定, 食用油中检出的增塑剂, 主要来源于其塑料容器.

12、Is the edible our locality one kind of plant related, certainly has the local processing method.

都是食用我们当地一种植物有关, 当然有当地的加工方法.

13、The effect of polyphenols on the edible quality of walnut kernel was studied in this paper.

本文分析了不同品种核桃仁中多酚对其食用品质的影响.

14、Are kernels of apricots edible?

杏仁能吃吗？

15、Optimization of the Technology for the Enzyme Processing of the Instant Edible Kudzu Powder.

速溶即食葛粉酶法工艺及优化.

16、Objective : To explore the therapeutic mechanism of edible Chinese herbal prescription on menopausal syndrome.

目的探讨药食两用中药复方治疗绝经期综合征的作用机理.

17、 It is serious that the pesticides residues exceeded maximum residue limit in Chinese edible fungi.

食用菌中农药残留超标,不仅危害广大人民的身体健康,同时也影响到食用菌进入国际市场.

18、 A farmer works at a laver edible seaweed farm at Gutong Village in Fujian Province, China.

中国福建省古铜村,一名农民在紫菜田里劳作.

以上是简答网为您整理的edible怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于edible的用

法、edible的释义、edible的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/edible>

